

優惠詳情 Offer details:

1. 由 2022 年 11 月 21 日至 2022 年 12 月 18 日（包括首尾兩日）（「推廣期」），於香港 KFC 分店作任何消費，並於收銀處或經 KFC 網站或 app 付款（不適用於經自助點餐機之付款），可於收據上獲取「於惠康超級市場以\$8 優惠價購買 1 排(6 罐, 320ml) Meadows Cola (原味或無糖)」(「優惠」)之優惠二維碼。

From 21 November 2022 to 18 December 2022 (both dates inclusive) ("Promotion Period"), when you make any purchase at HK KFC stores and settle payment at cashier (not applicable to self-serve kiosks), you can get a coupon of "Redeem 1 pack of Meadows Cola 6x320ml (Classic/No Sugar) at \$8 at Wellcome, Market Place, 3hreesixty, Oliver's the Delicatessen and Jasons ichiba" on the KFC till receipt ("Offer")

2. 顧客須於付款前向惠康超級市場店員出示印有「於惠康超級市場、Market Place、3hreesixty、Oliver's the Delicatessen 及 Jasons ichiba，可以\$8 優惠價換購 MEADOWS 可樂原味/無糖六罐裝 320 毫升！」之 KFC 收據及相關之優惠二維碼，方可換領此優惠。

To enjoy the Offer, customers shall present the KFC till receipt printed with "Redeem 1 pack of Meadows Cola 6x320ml (Classic/No Sugar) at \$8 at Wellcome, Market Place,

3hreesixty, Oliver's the Delicatessen and Jasons ichiba and the relevant coupon QR code to Wellcome staff before payment.

3. 此優惠適用於惠康超級市場、Market Place、3hreesixty、Oliver's the Delicatessen 及 Jasons ichiba。但不適用於所有網上或流動應用程式購物。

This Offer is applicable to Wellcome, Market Place, 3hreesixty, Oliver's the Delicatessen and Jasons ichiba. This offer is not applicable to any online or mobile apps purchases.

4. 貨品數量有限，送/售完即止。

Availability may vary across all stores. While stocks last.

5. 此優惠只限使用一次，每次交易只限使用此優惠一次。只接 KFC 收據上相關之優惠二維碼，以其他方式展示之優惠券恕不接受

Each coupon can only be used once to redeem the offer, and only one coupon can be used for each purchase. Only the coupon QR code shown on KFC's till receipt will be accepted.

5. 此券不可兌換現金及不設找贖。此券不適用於所有網上或流動應用程式購物、增值八達通、或購買現金券/禮券、月餅券、初生奶粉。此券不可與其他優惠同時使用。惟此券可與 enJoy 卡折扣日優惠同時使用。

Each coupon can only be used once, and only one coupon can be used for each purchase. Please present this coupon before the transaction. No photocopies will be accepted. The Plastic Shopping Bag Charging is excluded from the spending requirement. This coupon will become invalid if it is altered or damaged any

way. This coupon is not redeemable for cash and no change will be given. This coupon cannot be used in conjunction with other cash discount coupons. This coupon is not applicable to any online or mobile apps purchases, Octopus card top-ups, purchases of cash coupon(s) or voucher(s), mooncake voucher(s), infant milk powder. This coupon cannot be used in conjunction with other promotion offers. This coupon shall be used in conjunction with enJoy Card discount offer.

6. Birdland (Hong Kong) Limited 及惠康超級市場保留終止或更改優惠的條款和細則的權利，恕不另行通知。

Birdland (Hong Kong) Limited and Wellcome reserve the right to terminate this Offer or change the Terms & Conditions of this Offer without prior notice.

7. 如有任何爭議，Birdland (Hong Kong) Limited 及惠康超級市場保留最終決定權。

In case of any disputes, Birdland (Hong Kong) Limited and Wellcome shall have the right of final decision.